
Schriftelijke vragen op basis van artikel 36 Reglement van orde gemeenteraad

Datum: 24 februari 2020

Steller vragen: De heer H.Jansen, fractie PvdA

Onderwerp: Stand van zaken over de splitsing van IGSD

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:

1. Wat is de stand van zaken rond de splitsing van de IGSD?
2. Is de splitsing volledig afgerond?
3. Zijn er voldoende ambtenaren voor het uitvoeren van taak/ het opzetten van het nieuwe taakveld?
4. Is/ was de gemeente per 1-01-2020 klaar om haar IGSD-taken naar behoren uit te voeren?

Toelichting
Op 29 januari 2019 is het besluit genomen om per 1 januari 2020 tot de splitsing van de IGSD te komen. Er 
lag een tweetal notities aan ons voor: voorstel opheffen IGSD, voortgang integrale toegang en liquidatieplan 
IGSD Steenwijkerland Westerveld. De splitsing heeft inmiddels plaats gevonden, maar de raad is niet verder 
op de hoogte gebracht of gehouden.

Aangezien de splitsing gevolgen heeft voor het gemeentelijk apparaat in de vorm van het breder uitvoeren 
van werkzaamheden, die eerder bij de IGSD waren uitbesteed, zijn we benieuwd naar de ontwikkelingen.


